

St-Zotique, de Marquette à de la Roche	485.00	18,515.00	19,000.00
Clarke, du Blvd St-Laurent, viâ 41e à 42e et 37e	500.00	40,500.00	41,000.00
St-André, de Jarry à Côte St-Michel	400.00	14,600.00	15,000.00
Châteaubriand, de Jarry à Côte St-Laurent	525.00	21,475.00	22,000.00
	\$682,748.00	\$327,202.00	\$1,009,950.00

41.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée au 30 courant, 11.30 hrs a.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 30 janvier 1915, a.m.

MM. les Commissaires Ainey, Hébert et McDonald.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Ainey est appelé à présider.

1.—Soumis des mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant de \$5,500, suivant liste certifiée.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Soumise une réquisition, au montant de \$744, pour fourniture d'accessoires d'automobiles, de la "Dunlop Tire Co."

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver ladite réquisition.

3.—Soumise une réquisition, au montant de \$1,069.90, pour fourniture d'accessoires d'automobiles, de la "Kelly Tire Co."

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver ladite réquisition.

4.—Soumise une réquisition, au montant de \$946.95, pour fourniture d'accessoires d'automobiles de la "Canadian Rubber Co."

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver ladite réquisition.

5.—Soumise une réquisition, au montant de \$1,034.40, pour fourniture d'accessoires d'automobiles, de M. V. Lévesque.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver ladite réquisition.

6.—Soumise une réquisition, au montant de \$836.80, pour fourniture d'accessoires d'automobiles, de M. H. Grothé.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver ladite réquisition.

M. le Commissaire Côté prend son siège.

7.—(17470) Attendu que des crédits, aux montants de \$7,100 et \$8,000 ont été votés pour le déplacement des poteaux de la "Montreal Light, Heat & Power Co.", le long des berges de l'aqueduc;

Attendu que la Compagnie "Montreal Light, Heat & Power Co." est prête à exécuter ce travail, au prix coûtant, plus 10% pour l'usage des outils, la surveillance des travaux, etc.;

St. Zotique, from Marquette to de la Roche	485.00	18,515.00	19,000.00
Clarke, from St. Lawrence Boulevard viâ 41st to 42nd and 37th . .	500.00	40,500.00	41,000.00
St. André, from Jarry to Côte St. Michel	400.00	14,600.00	15,000.00
Châteaubriand, from Jarry to Côte St. Michel	525.00	21,475.00	22,000.00
	\$682,748.00	\$327,202.00	\$1,009,950.00

41.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That this meeting be adjourned until the 30th instant, at 11.30 a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 30th January 1915, a.m.

Present: Messrs. Ainey, Hébert and McDonald, Commissioners.

Owing to the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Ainey was called to the Chair.

1.—Submitted warrants verified by the City Comptroller and Auditor, amounting to \$5,500, as per certified list.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—Submitted a requisition amounting to \$744, for the supply of automobile accessories, to be purchased from the Dunlop Tire Co.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To approve of said requisition.

3.—Submitted a requisition for the amount of \$1,069.90 for automobile accessories to be purchased from the Kelly Tire Co.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of said requisition.

4.—Submitted a requisition amounting to \$946.95 for automobile accessories to be purchased from the Canadian Rubber Co.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To approve of said requisition.

5.—Submitted a requisition amounting to \$1,034.40, for automobile supplies to be purchased from Mr. V. Lévesque.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To approve of said requisition.

6.—Submitted a requisition amounting to \$836.80 for the supply of automobile accessories purchased from Mr. H. Grothé.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said requisition be approved.

Commissioner Côté took his seat.

7.—(17470) Whereas appropriations amounting to \$7,100 and \$8,000 have been voted for the removal of the poles belonging to the Montreal Light, Heat & Power Co., and erected along the banks of the Aqueduct;

Whereas the Montreal Light, Heat & Power Co., is prepared to perform said work at cost price, plus 10% for the use of tools, supervision of the work, etc.;